
 

Møte start: Kl.: 2000.  

Møte slutt: Kl.: 2100. 

Neste styremøte: Tirsdag 14. august 2024 kl. 1900 i klubbhuset. 

 

STYREMØTE 02. JULI 2024  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Lise Beate Halseth, Vegard Løkslett, Martin Granøien, Kristin Hage og Kai Børge Amdal.  

Ikke til stede: 

 

Møte på kort varsel pga. Stengt laksefiske og hvilke konsekvenser dette har for oss. 

Situasjon: Fiksere spør om de får refundert fiskekort eller ikke. Vi må avgjøre om vi kan 
refundere eller ikke. Elveguiden etterspør hva vi tar stilling til.  
 
-Vi må tilstrebe å ta en mest mulig riktig og rettferdig avgjørelse rundt denne situasjonen. 
 
-Uke 28 skal Miljødirektoratet komme med en ny anbefaling på fiske i elva. Lite trolig at elva 
åpner etter dette. 
 
 
 
Veien framover: 
 
-Vi kan ikke gjøre noe mer før midtveisevalueringen til miljødirektoratet har kommet. 
 
-Vi kan starte en dialog med grunneierne for å forberede en fremtidig løsning. Vegard sender 
e-post til grunneierne snarlig. 
 
-Tilbakebetaling anses ikke som en hastesak og vi ønsker å gjøre forarbeidet grundig, ryddig 
og riktig. Vi ønsker ikke å forhaste en dårlig løsning. 
 
-Vi bør benytte oss av kanalene vi har. Fiskere har lite informasjon per i dag. Vi bør legge ut 
på hjemmeside og Facebook-side en kort status for situasjonen i elva er. Her også må vi ikke 



forhaste et dårlig skriv som kan skape forvirring, men vi kan gi en kort melding om at det 
skjer ting og at vi er på ballen. Mathias eller Svein legger ut info på hjemmeside. 
Melding på hjemmeside: «Støren JFF har hatt et styremøte angående situasjonen i elva. Vi 
jobber kontinuerlig og oppdaterer saken når vi vet mer.» 


